
ОБЩЕСТВЕН СЪВЕТ ПРИ ВТОРО СУ „НИКОЛА Й. ВАПЦАРОВ“ – МОНТАНА 

Вх. №АД-19-921/20.03.2024 г. 

 

 

ПРОТОКОЛ № 3/20.03.2024 г. 

 

Днес, 20.03.2024 г. в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от ЗПУО, се проведе заседание 

на обществения съвет към Второ средно училище „Никола Йонков Вапцаров“ – 

Монтана с членове на обществения съвет: 

Членове на Обществения съвет към Второ СУ "Никола Вапцаров"- Монтана: 

1. Мария Веселинова –  председател родител 

2. Мирослава Андреева - родител 

3. Анна Щерева – родител 

4. Станислав Станоев – зам. кмет 

5. Борис Соколов – представител на работодателите 

и Елка Станева – директор на Второ средно училище „Никола Йонков Вапцаров“ – 

Монтана  

Заседанието протече при предварително обявения от председателя на обществения 

съвет 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Становище за разпределението на бюджета по дейности и размера на капиталовите 

разходи, както и за отчета за изпълнението му - за институцията, която е на делегиран 

бюджет и получава средства от държавния бюджет. 

2. Съгласуване на предложението на директора за разпределение на средствата от 

установеното към края на предходната година превишение на постъпленията над 

плащанията по бюджета на училището. 

3 .Съгласуване с Обществен съвет на избраните от преподавателите осигурените за 

безвъзмездно ползване познавателни книжки, учебници и учебни комплекти за I и III 

клас. 

4. Съгласуване на план-прием в I – V клас за учебната 2024/2025 година. 

5. Предложения за награждаване на ученици и налагане на наказания след приключване 

на първи учебен срок и в началото на втори учебен срок. 

6. Актуализиране на мерките за повишаване качеството на образованието. 

По т. 1 за разпределението на бюджета по дейности и размера на капиталовите 

разходи, както и за отчета за изпълнението му, ОС изразиха съгласие с представената 

информация от гл. счетоводител. 

Точка 1 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

 По т. 2 беше съгласувано от ОС предложението на директора за разпределение 

на средствата от установеното към края на предходната година превишение на 

постъпленията над плащанията по бюджета на училището. 

Точка  2 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 



Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 3 от дневния ред – Директорът представи на Обществения съвет избраните 

учебници и учебни комплекти за I и III   клас. ОС съгласува така предложените 

учебници и учебни комплекти на издателство Просвета. 

Точка 3 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 4 от дневния ред – Директорът представи предложението за план прием в I 

– V клас за учебната 2024/2025 година – по три паралелки за първи клас и по две 

паралелки за пети клас. 

Точка 4 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 5 бяха одобрени предложенията за награждаване на ученици с отличен 

успех след приключване на първи учебен срок. Одобрени бяха и предложенията на 

класните ръководители за налагане на наказания по чл. 199 от ЗПУО и чл.23 от ПДУ. 

Точка 5 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 6 бяха актуализирани  мерките за повишаване качеството на образованието с 

акцент за успешно НВО и ДЗИ при предстоящите изпити. 

Точка 6 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

 

След изчерпване на дневния ред заседанието на Обществения съвет при Второ 

СУ ,,Никола Й. Вапцаров"- Монтана се закри. 

 

 

 

 

Протоколчик:     (п)                                                                        Председател:  (п) 

  /Дамянка Гаврилова/                                                                     / Мария Веселинова / 

 


